
Hvorfor ? 

 

Jeg har nu brugt e-damper (e-cigaret) i over 5 år, og dette har betydet, at jeg har kunnet kvitte 

tobakken (25+ cigaretter om dagen gennem 25 år). 

Dette har derudover givet mig et langt bedre liv, og befriet mig fra lugt og tjæreforurenet indbo. 

 

Af samme grund forstår jeg ikke, at dette lovforslag overhovedet er fremsat, man har muligvis lyttet 

for meget til diverse selvudnævte "eksperter" som det med utallige skræmme-scenarier, er lykkedes 

at føre menigmand bag lyset. 

 

Indrømmet nikotin er et vanedannende stof, samt giftigt i større doser, derfor mener jeg at dette er 

det eneste stof man bør, forbyde til salg til unge under 18 år, resten af ingredienserne kan købes i 

håndkøb f.eks. nærmeste materialist. 

 

At indføre e-damp under "loven om røgfri miljøer" anser jeg for fuldstændigt hul i hovedet, skal 

dette så også omfatte tågesikring i forbindelse med alarmer, diskoteks/teater røgmaskiner samt 

levende lys, som beviseligt udleder større mængder partikelforurening end e-dampere ??? 

 

Eventuelt kunne man forbyde e-væsker der samtidigt indeholder nikotin og aromastoffer, da 

aromastofferne er det eneste man ikke kender indholdstofferne af, må forbrugerne selv anskaffe 

disse og tilsætte selv, da aromastofferne ikke er nødvendige for brugen. 
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